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به پاس همراهی در انتشار کتاب آمارنامه 
کلان شهر اهواز

شهردار اهواز از مدیر کل فرهنگ و 
ارشاداسلامی خوزستان تقدیر نمود

رضا امینی، شهردار کلانشهر اهواز با اهدای لوح 
از حجت الاسلام رضا کلاه کج مدیرکل  سپاس 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان به پاس همراهی 
در گردآوری، تدوین و انتشار کتاب آمارنامه کلان 

شهر اهواز قدردانی کرد.
متن این لوح تقدیر بدین شرح است:

حجت الاسلام والمسلمین جناب آقای کلاه کج
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  محترم  مدیرکل 

خوزستان
یقیناً پیشرفت کلان شهر اهواز مرهون تلاش 
بی دریغ مدیران و مسئولین خدوم و دلسوزی 
این  ارتقای  و  تعالی  است که همواره در جهت 
شهر قدم برداشته اند. همراهی جنابعالی و تلاش 
مجموعه ی همکارانتان در گردآوری و تدوین آمار 
و اطلاعات برای انتشار سیزدهمین کتاب آمارنامه 
کلان شهر اهواز که منشأ تصمیم سازی بهینه 
در مدیریت و توسعه شهری است، شایسته ی 
سپاس است. لذا ضمن تقدیر و تشکر از حسن 
همکاری جنابعالی، سلامتی و توفیق روزافزونتان را 

از درگاه خداوند متعال مسئلت می نمایم.

در پی اعلام نفوذ جریانات ناپایدار در 
استان از سوی سازمان هواشناسی: 

اكیپ های عملیاتی شركت توزیع 
نیروی برق گیلان در حالت آماده 

باش قرار گرفتند 
محمد تقی مهدیزاده مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق استان گیلان از آماده باش کارکنان 
و اکیپ های عملیاتی اینشرکت باتوجه به نفوذ 
تدریجی توده هوای بارش زا به منطقه خبر داد. 
سازمان  اعلام  به  عطف  داشت:  اظهار  وی 
توده  تدریجی  برنفوذ  مبنی  استان  هواشناسی 
هوای بارش زا به منطقه و گذر جریانات ناپایدار 
با  گیلان،  در  آینده  هفته  اواسط  تا  امروز  از 
برگزاری جلسات کاری و تعیین اعضای کمیته 
اجرایی،  امورهای  تجهیز  با  همچنین  و  بحران 
شرکت توزیع نیروی برق گیلان آمادگی کامل با 
مقابله با حوادث احتمالی را دارد. رئیس هیئت 
تاکید  گیلان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیره 
کرد: بیش از ۱68 اکیپ عملیاتی در سطح استان 
برای رفع ناپایداری های احتمالی حادث شده، با 
امکانات لازم و مورد نیاز در حالت آماده باش 
قرار دارند. مهدیزاده گفت: با توجه به گستردگی 
شبکه فشار ضعیف و متوسط در استان طرح 
های تاب آوری و جایگزینی شبکه های فرسوده 
به کابل خودنگهدار با شناسایی و رفع عیب نقاط 
و  سرعت  با  شبکه،  خیز  حادثه  و  بهبود  قابل 
جدیت درحال اجرا است تا در زمان بحران شاهد 
توزیع  در شبکه های  ناپایداری  میزان  کمترین 
برق  باشیم. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
گیلان تاکید کرد: مقاوم سازی شبکه های توزیع، 
تعمیرات  شبکه،انجام  اطمینان  قابلیت  ارتقای 
پیشگیرانه با هدف ارتقای تاب آوری،رفع کانون 
های خطر آفرین ، بهره گیری از ظرفیت و توان 
فنی نیروی انسانی شرکت در راستای گسترش 
و  تمرین  اجرای  و کاهش هزینه ها،  تعمیرات 
مانور آموزشی جهت راهبری و مدیریت اکیپ ها 
در شرایط سخت و بحرانی از جمله اهداف مهم 
آوری خطوط  تاب  افزایش  اجرای طرح جهادی 
فشار متوسط در کل استان می باشد. وی افزود:  
با توجه به شرایط ویژه  تامین گاز نیروگاههای 
برق، مشترکان می توانند  با مدیریت مصرف  
ساده  بسیار  های  روش  با  را  سال  سرد  فصل 
مثل خاموش کردن حداقل یک لامپ اضافه ، 
کم کردن روشنایی پارکینگ  آپارتمانها  و کاهش 
یک درجه ای وسایل گرمایشی در پایداری مصرف 
تا تمام هم  انرژی مثل همیشه همکاری کنند 
اینشرکت در  استانی های ارجمند و مشترکین 
از خانه ای گرم و روشن بهره  فصل پیش رو، 
مند شوند. محمد تقی مهدیزاده در انتها تصریح 
اعلام  برای  راه  سریع ترین  و  راحت ترین   کرد: 
دانلود  برق،  حوزه  در  مشکلات  و  خاموشی ها 
و نصب اپلیکیشن برق من است که از طریق 
   www.gilanpdc.ir سایت اینشرکت به آدرس

و یا کافه بازار قابل دسترس است.

بازرس ویژه وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در مواد 91 و 92 در استان 

خوزستان منصوب شد

از سوی دفتر بازرسی و مدیریت عملکرد و ناظر 
ارشد وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی بازرس ویژه 
وزیر در مواد 9۱ و 92 قانون خدمات کشوری 
در استان خوزستان منصوب شد. طی حکمی 
از سوی اصغر امیرنیا مدیرکل دفتر بازرسی و 
مدیریت عملکرد و ناظر ارشد وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی ، عباس حیدری جیبری به عنوان 
خدمات   92 و   9۱ مواد  در  وزیر  ویژه  بازرس 
کشوری در استان خوزستان منصوب شد. در 
حکم انتصاب عباس حیدری جیبری آمده است:
به استناد ماده )20( دستورالعمل اجرایی مواد 9۱ 
و 92 قانون مدیریت خدمات کشوری و تصویب 
کمیته سلامت اداری و صیانت از حقوق مردم 
، جنابعالی را به مدت 3 سال به عنوان بازرس 
ویژه وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در مواد 9۱ و 
92 قانون خدمات کشوری در استان خوزستان 
منصوب می نمایم . انتظار دارد با جدیت و پشتکار 
در محدوده تخلفات مواد ذکر شده بازرسی های 
لازم را به عمل آورده و ضمن رعایت بی طرفی 
و امانت داری ، گزارش های متقن را مطابق با 
ترتیبات مقرر در دستور العمل اجرایی مواد 9۱ و 

92 قانون مذکور تهیه و ارائه نمایید

معابر 2۰ روستای گنبدکاووس 
درحال آسفالت است 

مدیر بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گنبدکاووس 
معابر  آسفالت  عملیات  بودن  انجام  درحال  از 
20 روستای این شهرستان در 2 بخش مرکزی و 
"داشلی برون" خبر داد و گفت: هزینه آسفالت 
این تعداد روستا 300 میلیارد ریال است.  معابر 
نخست  مرحله  آغاز  درحاشیه  صابری  مرتضی 
عملیات آسفالت بخشی از جاده موسوم به مال 
حدفاصل  گنبدکاووس  دام(  فروش  )میدان  بازار 
مصلی بزرگ اهل سنت این شهرستان تا سه راهی 
"ارمی آباد - آق قایه" افزود: از مجموع اعتبار مورد 
نیاز برای آسفالت معابر 20 روستای گنبدکاووس 
۱۷0 میلیارد ریال آن از محل منابع قیر رایگان و 
۱30 میلیارد ریال هم از منابع مشترک و همیاری 
وی  است.  شده  تامین  بخشداری    2 و  دهیاران 
اضافه کرد: عملیات آسفالت این تعداد روستا که 
تا  دارند،  در مجموع ۱00 هزار مترمربع مساحت 
پایان امسال انجام خواهد شد. صابری ادامه داد: 
برای مرحله نخست زیرسازی و آسفالت بخشی از 
جاده موسوم به مال بازار گنبدکاووس حدفاصل 
مصلی بزرگ اهل سنت تا سه راهی ارمی آباد - آق 
قایه که حدود یک کیلومتر طول و ۱۱ متر عرض دارد 
مبلغ ۵0 میلیارد ریال اعتبار از منابع استانی پیش 
بینی شده که تاکنون ۱۵ میلیارد ریال آن تخصیص 
اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیر  است.  یافته 
دوم  مرحله  برای  گفت:  همچنین  گنبدکاووس 
این پروژه یعنی زیرسازی و آسفالت از سه راهی 
ارمی آباد - آق قایه تا انتهای روستای "نورآباد"، ۵0 
میلیارد ریال اعتبار نیاز است که درصورت تامین 
آن، عملیات مرحله دوم این پروژه هم انجام خواهد 
جاده،  این  آسفالت  عملیات  آغاز  درمراسم  شد. 
مجلس  در  گنبدکاووس  مردم  نماینده  شادمهر 
شورای اسلامی،  دهرویه معاون استاندار و فرماندار 
ویژه و احمدی بخشدار مرکزی این شهرستان به 

همراه اهالی روستاهای ذکر شده حضور داشتند.

الحاق یک دستگاه بیل مکانیکی 
زنجیری به ناوگان امور اجرایی و 
ماشین آلات عمرانی بنیاد مسکن 

استان گلستان
مدیر امور اجرایی و ماشین آلات عمرانی بنیاد 
مسکن استان از الحاق یک دستگاه بیل مکانیکی 
زنجیری به ناوگان امور اجرایی و ماشین آلات 
عمرانی بنیاد مسکن استان خبر داد.برهانزایی 
گفت: با پیگیری و حمایت های مدیرکل محترم 
یک دستگاه بیل مکانیکی زنجیری بعنوان ۴2 
مین دستگاه به ناوگان ماشین آلات بنیاد مسکن 
افزوده شد و در راستای نوسازی ماشین آلات هم 
مقرر گردیده تا 8 دستگاه انواع ماشین آلات دیگر 
هم تا پایان سال جاری به ناوگان ماشین آلات 

استان اضافه شود.

و  تسهیل  کارگروه  در  خیابانی،  مدرس  حسین 
رفع موانع موانع تولید که با حضور اعضا در محل 
واحد   ۷۴ تعداد  افزود:  شد،  برگزار  استانداری 
صنعتی، معدنی، صنایع کشاورزی و گردشگری که 
به علت برخی مشکلات تعطیل، راکد و نیمه فعال 
شده بودند، با ایجاد اشتغال یک هزار و ۷3 نفر در 
9 ماه سالجاری، از طریق مصوبات کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید به چرخه تولید بازگشتند و هم اکنون 

در حال فعالیت هستند.
بلوچستان،  و  در سیستان  دولت  عالی  نماینده 
حائز  بسیار  تولیدی  واحدهای  احیای  کرد:  اظهار 
اهمیت و به منزله احداث واحد تولیدی جدید است، 
در  تعطیل  و  فعال  نیمه  واحدهای  البته همچنان 
استان وجود دارد که مقرر شده دستگاه های متولی 
در قالب یک طرح برنامه ریزی شده منسجم، مسائل 
و مشکلات این واحدهای تولیدی اعم از مشکلات 
بانکی، مالیاتی، مسائل مدیریتی، مشارکتی، تأمین 
مواد اولیه و بازار فروش را احصا کنند تا بتوانیم این 

واحدها را به چرخه احیا برگردانیم.
وی اضافه کرد: یکی از سیاست های مهم دولت، 
احیای واحدهای تولیدی تعطیل شده بود که در این 
استان، کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید با تشکیل 
منظم جلسات و کمیته های کارشناسی و جلسات 
به  تولیدی  واحدهای  احیای  بخش  در  تخصصی 

توفیقات خوبی دست یافته است.
استان  بانکی  مدرس خیابانی تصریح کرد: شبکه 
شماری  اما  دارد  سرمایه گذاران  با  خوبی  همراهی 
توان  اقتصادی  مسائل  دلیل  به  سرمایه گذاران  از 
بازپرداخت تسهیلات شأن را ندارند بنابراین نیاز به 

حمایت دارند.
وی گفت: درخواست بخشودگی جرایم دیرکرد و 
استمهال تسهیلات چند واحد تولیدی بزرگ بررسی 
و تصمیمات خوبی در راستای تسهیل و رفع موانع 

تولید این واحدها مصوب شده است.
استاندار سیستان و بلوچستان تاکید کرد: بایستی 
مصالح  تولیدی  واحدهای  تا  شود  فراهم  زمینه ای 
ساختمانی استان بتوانند، با استفاده از فرصت و 
ظرفیت ساخت مسکن در طرح نهضت ملی مسکن 
محصولات خود را در بازار به فروش برسانند و زنجیره 

تولید در این بخش به حرکت دربیاید.

ادامه داد: در بخش کشاورزی، استان رتبه  وی 
اول تولید خرما، رتبه اول تولید میوه های گرمسیری 
و رتبه اول تولید محصولات خارج از فصل را دارد و 
هدف گذاری شده تا پایان سال ۱۴0۱ در بخش تولید 
مرغ هم خودکفا شویم و در بخش شیلات نیز ۴0 

درصد افزایش تولید داشته ایم.
استاندار سیستان و بلوچستان ضمن اعلام رضایت 
از عملکرد »کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان« 
گفت: علی رغم اقدامات قابل قبول انجام شده، به 
گذاران،  سرمایه  تکریم  و  بیشتر  حمایت  منظور 
سامانه پاسخگویی و رسیدگی به شکایات طراحی 

شده که سرمایه گذاران در صورت مشاهده کم کاری 
دستگاه های متولی در فرایند اخذ مجوزها و دریافت 
تسهیلات، می توانند موارد اعتراض و شکایات خود را 

در این سامانه ثبت کنند.
مدرس خیابانی افزود: سیستان و بلوچستان با دارا 
بودن ۱600 کیلومتر مرز طولانی، تنها بندر اقیانوسی 
و سواحل بی نظیر مکران، حرکت رو به رشد را طی 
می کند و امیدواریم بتوانیم از ظرفیت های بی نظیر 
این استان استفاده و روند توسعه و صنعتی شدن 

استان را طی کنیم.
مدیر  پور،  حسن  ایرج  نشست  این  در 

کل صمت سیستان و بلوچستان نیز گفت: طی 9 
ماه امسال، 68 درصد از مصوبات زیربنایی کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید استان اجرایی شده که 
و  تثبیت  راکد،  واحدهای  احیای  در  بسزایی  تأثیر 
افزایش اشتغال و همچنین در افزایش ظرفیت تولید 

واحدهای نیمه فعال داشته است.
شایان ذکر است در این جلسه مشکلات بانکی، 
تأمین نیروی انسانی فنی و متخصص بهداشت در 
سردخانه ها و واحدهای بسته بندی خرما و تعیین 
تکلیف بدهی تسهیلات بانکی تعدادی از واحدهای 

تولیدی مورد بررسی قرار گرفت.

استاندار سیستان و بلوچستان خبر داد

بازگشت ۷۴ واحد راکد به چرخه تولید در سیستان و بلوچستان
 استاندار سیستان و بلوچستان گفت: در طی 9 ماه امسال، ۷۴ واحد تولیدی با ایجاد اشتغال یک هزار و ۷3 نفر به چرخه تولید باز گشتند.
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مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز:
سازمان فنی و حرفه ای به دنبال افزایش سطح مهارت در جامعه است

سازمان فنی و حرفه ای کشور به دنبال افزایش سطح مهارت در جامعه 
استمدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز، آموزش های فنی و حرفه 
ای را یکی از کم هزینه ترین و سهل الوصول ترین راه ها برای دستیابی 
به تخصص مناسب عنوان و اظهار کرد: سازمان آموزش فنی و حرفه 

ای کشور به دنبال افزایش سطح مهارت ها در جامعه است.
پنجمین جلسه هیأت نظارت بر آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه 
ای استان در سال جاری با حضور مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای 
البرز و معاونین وی، رئیس اداره موسسات کارآموزی آزاد و  استان 
مشارکت های مردمی، نمایندگان کانون انجمن های صنفی آموزشگاه های 

آزاد استان و اعضای هیأت نظارت در سالن اجتماعات این اداره کل برگزار شد.
بهزاد غفاری، مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز در این جلسه، آموزش های فنی و حرفه ای 
را یکی از کم هزینه ترین و سهل الوصول ترین راه ها برای دستیابی به تخصص مناسب عنوان و اظهار 
کرد: سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور با ارائه آموزش های فنی، حرفه ای و مهارتی به اقشار مختلف 
به دنبال افزایش سطح مهارت ها در جامعه است. وی تقویت بخش خصوصی و توجه به اهمیت نقش 
آموزش های فنی و مهارتی در ایجاد اشتغال پایدار را از مهم ترین اهداف تشکیل جلسات هیأت نظارت 
دانست و خاطرنشان کرد: یکی از وظایف مهم و خطیر آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای، تامین بخش 
اعظم نیروهای ماهر و متخصص در حرفه های مختلف مورد نیاز بازار كار است و انتظار داریم بخش 

خصوصی بر اساس تکنولوژی های نوین و نیاز مهارتی جامعه، به ایفای نقش محوری خود بپردازد.
گفتنی است، در این جلسه به 33 مورد درخواست از جمله تأسیس شعبه، افزایش حرفه، استفاده 
از فضای مشترک، انتقال و تمدید رسیدگی شد. شایان ذکر است در حال حاضر بیش از ۴۵0 موسسه 

کارآموزی و آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای در سطح استان به ارائه آموزش های مهارتی می پردازند.

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی مطرح کرد:
مشکلات ساکنان روستاها »چنارک« و »بیدار چشمه« رفع شود

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی به منظور پیگیری مطالبات 
ساکنین روستای چنارک و بیدار چشمه با اهالی این دو روستا دیدار و در 

جریان مشکلات این محدوده از منطقه 6 قرار گرفت.
علیرضا عباسی نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی به 
همراه علیرضا رحیمی رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای 
فروغی سرپرست شهرداری منطقه 6  و علی  اسلامی شهر کرج 
به منظور پیگیری مطالبات ساکنین روستای چنارک و بیدار چشمه با 

اهالی این دو روستا دیدار و در جریان مشکلات قرار گرفتند.
عباسی در این دیدار، اظهار داشت: پیگیری های مجدانه در راستای رفع 
موانع قانونی و رسیدگی به محله بیدار چشمه وچنارک )اراضی واقع در حریم 
منطقه( انجام می شود. نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی بابیان اینکه فرصت خدمتگزاری 
را نباید از دست داد، بر ضرورت اجرای طرح های شهری تأکید کرد و افزود: تکریم ارباب رجوع و رفع 

مشکلات شهروندان باید به عنوان یک اولویت مهم در دستور کار قرار گیرد.
وی با تأکید بر اهمیت خدمت رسانی مطلوب به شهروندان مناطق محروم و کم برخوردار اعلام کرد: 

اولویت کاری مدیریت شهری کرج در رسیدگی به درخواست های شهروندان در این محلات است.
علیرضا عباسی بیان کرد: این دیدارها باهدف بررسی مسائل و مشکلات شهری و هم اندیشی جهت 

رفع این مسائل است که امیدواریم نتایج مثبتی را برای شهر به همراه داشته باشد.
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس نیز ضمن تقدیر و تشکر از مدیر و پرسنل منطقه در ارائه خدمات 
مناسب به شهروندان ساکن در این منطقه افزود: تأمین نیازمندی های زندگی شهروندی از مهم ترین 
به حق  نیازها و خواسته های  با تحقق حداکثری  اولویت های مدیران و مسئولان شهری است که 

شهروندان، زمینه های ایجاد آسایش و آرامش زندگی را برای شهروندان فراهم می کند.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی :
پتروشیمی خراسان سرآمد دارایی های سازمان تامین اجتماعی است

دارایی های  سایر  با  درقیاس  گفت:  اجتماعی  تامین  سازمان  مدیرعامل 
امیدآفرین است و جز  سازمان وضعیت مجتمع پتروشیمی خراسان 
بهترین دارایی های ما است.  به گزارش روابط عمومی، سید میرهاشم 
موسوی شب جمعه بازدیدی از مجتمع پتروشیمی خراسان داشت 
ودر نشست با مدیران این شرکت اظهار داشت: صیانت و توسعه 
اموالی که در اختیار سازمان است از جمله وظایف مهم سازمان 
تامین اجتماعی است.  وی ادامه داد: شکرخدا مجتمع علی رغم اینکه 
چند دهه از احداث و آغاز به کار آن می گذرد خوب نگهداری شده 
و از لحاظ 2 شاخص رشد تولید و سوددهی مناسب ارزیابی می شود و 
اکنون مهمترین هدف ما اجرای طرح توسعه پتروشیمی خراسان است.  موسوی 
ابراز امیدواری کرد: با جلساتی که با مدیرعامل مجموعه ، تاپیکو و شستا داشته ام طی هفته های آتی 
تصمیم گیری درباره موضوع طرح توسعه به نتایج نهایی می رسد.  در این نشست همچنین مهندس 
یوسف حسنی مدیرعامل پتروشیمی خراسان گزارشی از عملکرد یکساله شرکت و پروژه های در دست 
اقدام مثل طرح انتقال پساب شهر بجنورد به پتروشیمی خراسان و طرح توسعه را ارایه کرد و توضیح 
داد: ما از ابتدای سال مالی ۱۴0۱ توانستیم 99 درصد سود شرکت را رشد بدهیم و در بخش صادرات 
به لحاظ وزنی و ارزش ریالی به رکورد های جدیدی دست یابیم.  عضو هیات مدیره پتروشیمی خراسان 
اظهارداشت:   در تلاشیم به یاری خداوند هفته اول بهمن ماه کلنگ طرح انتقال پساب بجنورد به 
مجتمع  را بزنیم.  حسنی در خصوص اجرای طرح توسعه گفت: در جلسه اخیری که با نمایندگان 
محترم استان ، معاونین استاندار محترم خراسان شمالی ، سهامداران عمده ، اعضای محترم هئیت 
مدیره و صنایع پتروشیمی داشتیم سه طرح توسعه به صورت کامل ارائه گردید و سوالاتی مطرح شد 

که با پاسخ مشاور طرح در هفته های آتی تصمیم گیری درباره اجرای آن، وارد فاز نهایی می شود. 

رئیس دانشگاه فرهنگیان بوشهر:

رئیس دانشگاه فرهنگیان استان بوشهر با اشاره به کمبود خوابگاه 
در این دانشگاه گفت: با نهایی شدن طرح جامع دانشگاه فرهنگیان 

استان بوشهر وضعیت فضای فیزیکی این دانشگاه بهبود می یابد.
رضا درویشی در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهار داشت: 
حوزه زیرساختی دانشگاه فرهنگیان استان بوشهر دچار مشکل است 
که باید تقویت شود. وی با بیان اینکه بنای دو پردیس این دانشگاه 
قدیمی است تصریح کرد: فضای فیزیکی پردیس علامه طباطبایی 
پسرانه با ۴۵ سال و بنت الهدی دخترانه بوشهر با 38 سال سن مورد 

بهسازی و نوسازی قرار گرفته اند.
آزمایشگاهی  کارگاهی،  کلاسی،  فضای  در  افزود:  درویشی 
ورزشی با کمبودهایی روبرو هستیم که نیازمند توجه و تقویت این 
فضاهاست. وی گفت: دانشگاه فرهنگیان کشور ۱0.۵ هکتار زمین 
برای طرح جامع دانشگاه فرهنگیان این استان پیش بینی کرده است 

اما تا نهایی شدن این طرح مجوز احداث ساختمان 2 طبقه ای با ۱0 
کلاس برای پردیس پسران گرفته شده است.

درویشی با بیان اینکه کمبود هیئت علمی در دانشگاه فرهنگیان 
برطرف می شود اضافه کرد: سال گذشته به غیر مأموران آموزشی 
رتبه دانشگاه از نظر هیئت علمی یک به ۱۷0 بود که امسال با حضور 
مأموران آموزشی در پردیس پسران این رتبه یک به 66 و در پردیس 

دختران یک به 89 رسیده است.
وی ادامه داد: نرم هیئت علمی دانشگاه فرهنگیان یک به ۱۱0 است 
بر این اساس با رایزنی های انجام شده قرار است هزار دکتر معلم 
از طریق مصاحبه و گزینش و ۵00 نفر نیرو نیز از طریق آزمون 

استخدام شوند.
درویشی گفت: در زمان حاضر ۱0 عضو هیئت علمی در استان 
بوشهر وجود دارد که از این نظر با مشکلاتی روبرو هستیم و انتظار 

می رود با جذب این نیروها مشکل هیئت علمی دانشگاه فرهنگیان 
این استان برطرف شود.

وی کمبود خوابگاه را از دیگر مشکلات دانشگاه فرهنگیان استان 
به عمل آمده  بررسی های  اساس  بر  گفت:  و  کرد  عنوان  بوشهر 
به صورت میانگین این دانشگاه 80 نفر کمبود ظرفیت داشت که با 
تلاش صورت گرفته و ظرفیت سازی، این ظرفیت خوابگاهی برای 

سال تحصیلی جدید فراهم شد.
درویشی اظهار کرد: در زمان حاضر هزار و 280 نفر از دانشجویان 
دانشگاه فرهنگیان استان بوشهر از خوابگاه های دانشجویی در 2 

پردیس این دانشگاه استفاده می کنند.
وی اضافه کرد: برای ایجاد ظرفیت خوابگاهی تبدیل 2 آشپزخانه 
این دانشگاه به آشپزخانه های نیمه صنعتی ازجمله اقداماتی است که 

برای سال جاری انجام شده است.
رئیس دانشگاه فرهنگیان بوشهر گفت: هر چند امسال از محل 
اعتبارات تملکی هفت میلیارد تومان جذب و در حوزه دانشجویی 
هزینه شده اما هنوز هم در حوزه های زیرساختی، تجهیز خوابگاه ها 
باید  انگلیسی  زبان  رشته  و  تربیت بدنی  کیفی،  و  کمی  بعد  از 
راهکارهایی اندیشیده شود. وی با بیان اینکه دانشگاه راهبردی و 
ارزشمندی  و  نگاه های عمیق  در سطح کلان  کلان نگر فرهنگیان 
نسبت به آن وجود دارد، افزود: هرگونه هزینه در این دانشگاه نوعی 
سرمایه گذاری به شمار می رود و نگاه بلندمدت این است که معلمی 

در تراز انقلاب اسلامی تحویل جامعه شود.
درویشی افزود: امید می رود در مسیر پیشرفت و توسعه هر چه 
بیشتر دانشگاه فرهنگیان استان مسئولان استانی در کنار دانشگاه 

باشند و در بهبود مشکلات همراهی و یاری کنند.
در  معلم  دانشجو   ۱۴00 حاضر  زمان  در  کرد:  اضافه  درویشی 
دانشگاه فرهنگیان استان بوشهر در رشته های آموزش ابتدایی، زبان 
انگلیسی، مشاوره، تربیت بدنی مشغول به تحصیل هستند که ۷۵ 

درصد از این دانشجویان بومی و 2۵ درصد غیربومی هستند.

دانشگاه فرهنگیان بوشهر کمبود خوابگاه دارد

 رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان آذربایجان غربی گفت: برنامه هفتم توسعه به عنوان یک برنامه ای 
تحول گرا نابرابری های منطقه ای در استان ها را رفع خواهد کرد.  حسین سپهری در خصوص مزیت های برنامه های 
هفتم توسعه اظهار داشت: مهمترین مزیت برنامه هفتم توسعه در راستای تحقق بیانیه گام دوم انقلاب و اولین 
برنامه برای تحقق عدالت منطقه ای با رویکرد مسئله محوری به موضوعات کلیدی با محوریت سند تحولی دولت 
مردمی و برنامه های اولویت دار در حال تدوین است. وی ادامه داد: برنامه هفتم توسعه در واقع برنامه ای آینده 
نگر و قابل فهم برای همگان خواهد بود و رویکرد قابل اهمیتی برای استان ها در جهت تمرکززدایی و تفویض اختیار 
و اصلاح نظام درآمد و هزینه خواهد داشت. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان آذربایجان غربی تصریح 
کرد: نابرابری های منطقه ای که ناشی از برنامه ریزی بخشی و عدم توجه به برنامه ریزی منطقه ای در برنامه های 

توسعه قبل بوده در برنامه هفتم توسعه مورد توجه قرار گرفته و در طول اجرای برنامه شاهد رفع این نابرابری ها 
در استان خواهیم بود. سپهری اضافه کرد: نگاه بودجه ای در برنامه هفتم به نگاه برنامه ای تغییر و نظام نظارتی در 
اجرای برنامه نیز تقویت می شود. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان آذربایجان غربی عنوان کرد: استان 
آذربایجان غربی یکی از مستعدترین استان های کشور به لحاظ ظرفیت و قابلیت در توسعه است ولی در حال 
حاضر شاهد عقب ماندگی هایی در بخش های مختلف در استان هستیم. سپهری اذعان کرد: عدالت منطقه ای با 
شاخصمند و ضابطه مند کردن توزیع منابع به جای چانه زنی، روابط و تبعیض و بی عدالتی اتفاق می افتد که لازم 
است در توزیع منابع یک متد مشخصی داشت و در استان وقتی می توانیم به توسعه برسیم که در همه بخش ها 
دارای الگوی تعادلی باشیم که با مکانیزمی که در برنامه هفتم دنبال می شود می توان به این الگوی تعادلی رسید.

نابرابری های منطقه ای با اجرایی شدن برنامه هفتم توسعه رفع می شود


